
Næste planlagt møde 5. juni 

Referat af bestyrelsesmøde 1 maj. 
Tilstedeværende: Ingolf, Julie, Bo og Frederik  Afbud: Mathilde og Natasja 

 

Udgifter siden sidst 

a. Vinduespudser.dk – vask af vindue – 4.265,00 

b. Søborg Tømmerhandel – Træ til reparation af hegn – 1.757,25 

c. EG Danmark – GDPR-software – 1.993,75 

d. Elskovs Installation – Udskiftning af sensor – kr. 1.227,50,- 

 

Efterisolering af gavle – Vi har en sidste udestående angående udbedring af de nuværende 

revner og så er vi klar til at gå i gang. Muligt opstartsmøde primo juni. 

 

Udskiftning af hegn ved Christoffers Alle – Vi er I forsat dialog angående hvilket hegn som 

hegnet skal udskiftes til. Vi ønsker at få et komposithegn på trods af den højere indkøbspris, 

mod at det så kan holde i mange år. 

 

Havearkitekt – Blynert har sendt os et tilbud på at få udskiftet blomster og planter i bede 

ved opgange. Vi er ikke interesseret i bede i første omgang grundet budget og vi gerne vil 

have en samlet plan. 

  

Klager over vask efter klokken 20:00 – Der har været klager over at begge vores vaskerum 

bliver anvendt efter klokken 20:00 til gene for dem som bor over dem. Siden at få tidsstyring 

på vaskemaskinene vil være en stor udgift, så vil vi undersøge om det er muligt at få timer 

på, så de ikke kan anvendes efter klokken 20:00. 

 

Fibernet – Vi er blevet kontakt angående om vi kunne være interesseret i at få fibernet. 

Selvom det lyder interessant mindst at få et tilbud på, så har vi i skubbet det til næste 

måned grundet projekter med gavl og hegn. 

 

 

 


